
Det Kolde Gys 

Referat Bestyrelsesmøde 17. maj  2023 

Deltagere : Lis, Dorrit, Bonjek, Kirsten,  Per på Zoom fra Letland, afbud fra Rasmus.   

Referent: Kirsten 

Dagsorden 
1 generalforsamlingen   
2 regnskab 
3 fællessauna fra Sankt Hans,  
4 status ombygning 
5 rengøring.     
6 hjemmeside 
 
Ad 1  De sidste praktiske opgaver blev fordelt  : Bonjek kontakt m Amager Bio, kaffe og 
vand, lister til afkrydsning, 4 sæt. Styrer skærm under gf  : sang, regnskab og Per på 
Zoom. Dorrit bringer kopier, stemmesedler, arrangerer indskrivning, aftaler sang m 
morgenholdet, aftaler m stemmetællere, Per sørger for vingaver til jubilarer bliver bragt, Lis 
sender regnskab og dagsorden til kopiering, Kirsten bestiller sandwich og kage. 
Der er kommet 1 ny kandidat til bestyrelsesmedlem, det betyder at alle bliver valgt.  
 
Ad 2 Regnskab og budget blev gennemgået. 
 
Ad 3. Vi har desværre fået en mail fra forvaltningen om at vi ikke må bruge den store 
sauna på herre som fælles i den offentlige åbningstid fra Sankt Hans til søndag d 27. aug i 
tidsrummet fra kl 10 til 18. Vi drøfter på næste bm om det så giver mening at saunaen er 
tændt i den periode.  
 
Ad 4. Vi afventer stadig byggetilladelsen 
Per og Kirsten deltager i et møde m forvaltningen herom den 9. juni  
 
Ad 5 Den tilsynsførende fra  Sundby rengøring udeblev fra det møde Dorrit havde aftalt 
med dem. Angiveligt pga sygdom hed det sig bagefter. Der er stadig ikke blevet renset  
trapper. Kommunen har også problemer med firmaet, fordi der ikke bliver ordnet i 
weekender.  
 
Ad 6  Den nye hjemmeside er lagt op.  
 
 
Næste bestyrelsesmøde er den 8. juni  
 

Ref. Kirsten  21. maj 2023 


